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z projektu protokotu Nr XXXIYIIT z sesji Rady Miejskiej w Parczewie odbytej w
dniu 15 maja 20L7 r. pod przewodnictwem pana Miroslawa Naumiuka-
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Parczewie, dotycz4cy punktu 2 interpelacje i
wnioski radnych.

Ad.2

W punkcie tym radni zglosili interpelacje i wnioski wg poniZszego:

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady zwrocil sig do radnych z
proSbq o zglaszanie interpelacji i wniosk6w.

Radny Osm6lski Zygfryd zwrocit sig z pytaniem do p. Burmistrza. Na jakim etapie

jest realizacja programu odnoSnie utylizacji i zdejmowania pokry6 dachowych z
azbestu? Wiem, ze jest opracowywany przez Urz4d Marszalkowski kolejny program,

czy p. Burmistrz ma wiedzg na ten temat.

Radna Bloch Barbara wniosla do p. Burmistrza nastgpuj4ce interpelacje.

Na ostatniej sesji zglosilam 3 interpelacje i na 2 otrzymalam odpowiedl, a na

trzeciq nie. Pytanie brzmialo nastgpuj4co: Kiedy Burmistrz oglosi do publicznej

wiadomoSci, termin debaty na komisjach i sesji Rady Miejskiej odnoSnie miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego? Nie wiem, czy jest to za krotki czas, czy to

zostalo przeoczote.

Interpelacja pisemna, dot. planu rewitalizacji.
Panie Burmistrzu! Przedstawiony obszar rewitalizacji obejmuje znacznE czE$c

miasta i obejmuje tereny wzdluZ glownych osi tj. ulic Kolejowa, Warszawska, 11

Listopada z odgalgzieniem na KoScieln4. Trudno przypuszcza1, i2 na calym tym
obszarze zostanq wykonane przewidywane zamierzenia. Przedstawiam

przedsigwzigcta, ktore zdantem Zarzqdtt Stowarzyszenta ,,Nad Piwoni4" i moim
powinny by6 uwzglgdnione i na tym obszarze zreahzowane. S4 to zamierzenia w
zdecydowanej wigkszoSci sluz4ce nie tylko spolecznoSci zamieszkuj4cej te tereny, ale

og6lowi mieszkaric6w miasta i gminy.

1. Koniecznym jest opracowanie planu Sciezek rowerowych w pasach jezdni lub jako

wydzielone w pasie drogowym.

2. Opracowanie planu zadrzewieri i zieleni.
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Radny Czarnacki Wieslaw zglosil nastgpuj4c4 sprawg. Chodzi o studzienki

kanalizacyjne na ul. Strazackiej, na kt6rych jest asfalt wyci4gnigty i jest pozostawiona

dziwa. Wygl4da to tak, jakby to byla pr6ba remontu przy tych studzienkach. T'"J
Generalnie na tej ulicy te prace wida6 najbardziej, ale mySlg,2e taka sytuacja powtarza

sig tez w mieScie. Nie wiem, czy to ktoS zacz4l robi6 remont i zostawil, bo to trwa jtL
jakiS czas.
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3. Zagospodarowanie teren6w wzdlu? rzek Piwonii i Konotopy /chodzi o wydzielenie i

oznakowanie teren6w publicznych wzdlu2 rzeW. Zagospodarowanie dotyczy, w
pierwszej fazie, terenu u zbiegu rzek Piwonia i Konotopa wraz ze Scie2k4 rowerowa

do ulicy Wodoci4gowej.

4. Objgcie kwalifikacj4 zdegradowanych budynk6w, ogrodzefr i placow jako

naruszaj4cych lad przestrzenny i estetykg np. poprzez wyst4pienie do organu nadzoru

budowlanego o obj gcie dzialaniem sprawdzaj ?cym.
5. Objgcie szczegolnq trosk4 budynkow i budowli bgd4cych w zarzqdzie Gminy np.

budynek jadlodajni przy ulicy Kolejowej wrazz terenem, czy teL budynek drewniany

w s4siedztwie Urzgdu Miejskiego ltzw. dawny magistrat/. {Obiekty te s4 w
zainteresowaniu Konserwatora zabytk6w ) .

6. Objgciem dzialaniem sprawdzaj?cym budynk6w podlegaj4cych inwentaryzacji

archiwalnej i ewentualne udzielenie pomocy w celu sporzqdzenia takiej dokumentacji

oraz przeprowadzenie konsultacji z wlaScicielami odno5nie odtworzenia budynku lub

rozbi6rki. Przekazanie spraw do finalnego rozstrzvgnigcia przeznadzor budowlany.

7. Skanalizowanie napowietrznych linii elektrycznych i telefonicznych tzn.

zasilaj4cych i przylqczy do budynk6w. Zaprojektowanie i wykonanie niskiego

oSwietleni a przestrzeni pub I icznych.

8. Przyjgcie zasady, i2 na terenie miasta nie mozna odwadniad ulic przez wykonanie

row6w tak jak to zrobiono w pasie ulicy Laskowska tzn. zamiast Scie2ki rowerowej

wykonano r6w odwadniaj4cy.

9. Zamiana funkcji skweru przy Placu WolnoSci na plac otwarty jest

nieporozumieniem. Plac otwarty m6gtby powsta6 w wyniku zagospodarowania terenu

u zbiegu rzek Piwonia i Konotopa.

10. Przyjgcie zasady, i2 pielqgnacja drzew na terenach publicznych nie mohe polega6

na ich corocznym oglawianiu.

11. Wydaje sig piln4 koniecznoSci4 wykonanie zatok postojowych /tylko dla

wysiadaj4cycV przy szpitaluiParczewskim Domu Kultury przy lul. Bema.

12. Wprowadzenie zakazrt wjazdu samochod6w TIR do centrum miasta /ul. Bema/.

13. Proszg o wyjaSnienie wg jakiego miejscowego planu zostaly naniesione granice

miasta na mapie rewitalizacji.

14. Proszg o wyjaSnienie czy wydawal Pan decyzjg Srodowiskow4 na skladowanie

odpad6w na dzialce przy ul.1 Maja ldot. dzialki zamienionej z dzialk1 w Koczergach/.

Radna Bojko Bo2ena zglosila do p. Burmistrza2 zapytama.

Pierwsze pytanie, czy pracownicy pielggnujEcy zielen o tym wiedzq, ze powinni na

placach nowopowstalych kosi6 trawg, bo jest juz doS6 iltza i warto byloby j4 wykosi6.

Drugie pytanie, kiedy bgd4 odnowione i zakonserwowane lawki przy ul. Aleje Jana

Pawla II, poniewal one jfi sa, tak zniszczone, a po sezonie zimowym sq wrQcz

zdegradowane. Proszg o oddelegowanie pracownika do tej pracy.
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Radny Wi5niewski Adam skierowal do p. Burmistrza nastgpuj4ce wnioski.

I sprawa. Na ul. Pasteura bylo wykonywane przylqcze wodoci4gowe do inwestycji,

kt6ra jest prowadzona na ul. Tomaszunasa. Kilka tygodni temu na drodze zostal

usunigty asfalt i to miejsce jest zasypane tluczniem. Wobec tego wnioskujg, Zeby

zglosid do wykonawcy o dokoriczenie tych prac w celu polozenia tam latki asfaltowej.

II sprawa. Na jednej z sesji zglaszaLem interpelacjg w sprawie gwarancji

nawierzchni na ul. Tomaszunasa, gdyz pojawiaj4 sig tam dziwne wybrzuszenia

zwiqzane z konstrukcj4 i technologi4 wykonania tej ulicy. Nie otrzymalem informacji,
czy nawierzchnia polozona na ul. Tomaszunasa jest objgta jeszcze gwarancj4

wykonawcy.

III sprawa. Po raz kolejny wnioskujg o usunigcie odpad6w budowlanych z

polnocnej strony ulicy Tomaszunasa, poniewa? od dlulszego czasu s4 tam skladowane

odpady budowlane w postaci gruzu, r6wniez i odpady komunalne. Wiemy wszyscy, ze

w koncepcji mamy tam wykonanie parkingu. Wnioskujg, aby wykonad ten parking jak

najszybciej, byl moze ze Srodk6w z nadwyzkr systemu gospodarki odpadami.

Poniewaz w tej chwili obszar jest generalnie nielegalnym skladowiskiem odpad6w

budowlanych.

II interpelacja. Chcialbym sig przypomnie6 jaki jest los mojego wniosku w sprawie

weryfikacji obszaru administracyjnego miasta dla aktualnie opracowywanego planu

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Parczewa w granicach

administracyjnych oraz studium uwarunkowari. Odnoszg wrahente,2e m6j wniosek nie

znalazl podatnego gruntu wSr6d urzgdnik6w i p. Burmistrza a jest to doS6 istotna

IV sprawa. Szkoda, ze muszg ten wniosek skladai na sesji. Ot6z 9 maja podczas

wsp6lnego posiedzenia komisji na m6j wniosek p. Kierownik referatu oSwiaty

prezentowal materialy w formie wySwietlenia na ekranie za pomocE projektora. Bylem
przekonany, 2e przed posiedzeniem komisji wszyscy radni otrzymajq to w formie
papierowej. Poniewa? zobaczyliSmy je na ekranie przez 30 sekund i na tej podstawie

mamy wyrobic sobie poglqd na temat tego, jak bgdzie wygl4da6 organizacja szkol w
przyszlym roku szkolnym. Przypominam, 2e w tym roku wkracza do gminy reforma

edukacji i radni chcieliby mie6 peln4 wiedzg w tej sprawie. Wobec tego wnioskujg o

to,\eby referat oSwiaty przekazal radnym dokument w formie elektronicznej.
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Radny Srych Henryk przedloZyl kilka spraw.

Pierwsz4 interpelacjg kierujg do p. Burmistrza Bozyma. Do zloZenia tej interpelacji

sklonilo mnie ogloszenie o przetargtr przez ZUK na zaktp mialu wgglowego do .r
opalania kotlowni miejskiej. Jest to gatunek opalu, kt6ry emituje duzq iloSciq 1- Ltu-

szkodliwych spalin, wobec tego zadajE pytanie, czy Rada Nadzorcza ZUK [3U',m,r.vf*u

akceptowala juL plan dywersyfikacji 2r6dla ciepla na duZej miejskiej kotlowni w celu

obnizenia emisji?
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sprawa. Przy okazji prac planistycznych warto byloby zweryfikowac i przyjrzec siq,

czy ten obszar jest adekwatny do sposobu zagospodarowania.

[I interpelacja. W ubieglym roku dokonaliSmy remontu nawierzchni na ul.

Wodawskiej i w skutek wadliwego dobrania poziom6w efekt jest taki, 2e wjazd na

obszar Wsp6lnoty Garazowej (tam mieSci sig 80 garaZy) jest zalewany wod4 opadow4,

kt6ra wgdruje ulic4 Wodawsk4. Poziom ulicy Wlodawskiej jest wyniesiony wyZej od

poziomu wjazdu, gdzie powstaje doS6 duze rozlewisko. Panie Burmistrzu, w trakcie

realizacji rob6t zwracalem uwagg p. Kierownikowi referatu inwestycji,2e ten problem

musi byd rozwi1zany. Bo nie jest to wina wlaScicieli nieruchomoSci, 2e po obfitych

opadach tam sig pieszo nie da przejSd do garaZu.

IV interpelacja.Dol1czam sig do wniosku, kt6ry zglosil radny Czarnacki i stawiam

pytanie, kiedy bgdzie dokot'rczony remont studzienek kanalizacyjnych w ulicy

Kardynala Wyszyriskiego. Rowniez tam sQ roboty rozpoczgte i na skutek nie

zakohczenia remontu juZ sig wglgbienia pojawily, nier6wnoSci zostaly zasypane

zwirem i w tej chwili stanowi to zagrolenie dla ruchu samochod6w.

Ostatnia sprawa interwencyjna. Pracownicy interwencyjni zUrzgdu Miejskiego w

tej chwili kosz4 trawg na osiedlach, bo jest doS6 wysoka, a po skoszeniu gruba

warstwa trawy zostaje na trawnikach i pod ni4 ginie trawa ta, kt6ra jest na trawniku.

Wobec tego wnoszg o uprzEtnigcie trawy przynajmrriej ztej czglci, gdziejest grubsza

warstwa skoszonej trawy.

Radny Wr6blewski Adam zwrocil sig z pytaniem do p. Burmistrza. W planie

inwestycyjnym jest m.in. opracowanie projektu na wykonanie oSwietlenia na ul.

Harcerskiej. Sprawa byla poruszana w momencie formulowania bud2etu i zostala

uznana przez radnych za priorytetow4, chodzi o doSwietlenie miejsca, gdzie

przyjeZdLaj? w nocy busy. Z tego co wiemy TESCO wylqcza oSwietlenie i tam

praktycznie w nocy jest ciemno. Teraz zostal przywr6cony transport pasalerski do

Warszawy, wobec tego nalezaloby ten projekt wykona6. Zapytal, na jakim etapie jest

ten projekt i kiedy bEdzie wykonana inwestycja zwiEzana z doSwietleniem tego

oSwietleni a jakle w alnego dla mieszkaric6w.

Druga sprawa. Zwracam sig z proSb4 o interwencjg do powiatu. Chodzi o koszenie

poboczy na ulicy Kolejowej, bo jest to droga powiatowa. Obecnie trawa jest juz

wysoka, pomijam aspekt, 2e trawajak nie bgdzie koszona to zginie, ale nie wygl4da to

dobrze, szczegolnie na odcinku ul. Kolejowej.

Radny Gol4b Lukasz poruszyl kilka spraw.

I interpelacja dotyczy uffzymania dr6g. Chodzi o utrzymanie pasa drogowego drogi

wojew6dzkiej wylotu w kierunku Bialej Podlaskiej. Og6lna taka moja dygresja, 2e od

kilku lat straciliSmy opinig miasta bardzo czystego. Rozjechaly sig te wlaSciwoSci w
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utrzymaniu dr6g, ze powiat kosi kiedy indziej a wojewodztwo i gmina tez kosz4 w

innych terminach. Jezeli s4 drogi rohnych zarz4dcow drog, wtedy ta trawa tez jest

nier6wnomiernie koszona. Prosilbym o spojrzenie na wyegzekwowanie obowi4zk6w

od innych zarzqdcow dr6g, leby to bylo ze sob4 powiqzane. Mieszkaricy czgsto

zwracaj1 na to uwagg, ale nie musz4 zna6, kto jest wlaScicielem danej drogi. Dlatego

proszg o bieaqce ltrzymanie nie tylko naszych, ale takile interweniowanie na drogach

nalelqcych do wla6ciwego zarz1du dr6g.

II interpelacja dotyczy gminnych Orlik6w. KiedyS ten temat byl poruszany przez

radnego Osm6lskiego. W okresie wakacyjnym Orliki s4 bardzo oblegane przez dzieci i

mlodziel. Uwalam, 2e praca animator6w przez 8 godzin jest niewystarczajqca, bo

zawsze jest kolejka dzieci w r6znym wieku, kt6re chc4 skorzystac z rolnych boisk,

wszyscy czekaj1jak przyslowiowe sgpy, zeby ci pierwsi skofrczyli grai. Prosilbym o

rozwaaenie, Zeby na okres wakacyjny byla mozliwoS6 np. zawarcia umowy zlecenia i

dodatkowego dofinansowania na tym obiekcie.

III interpelacja dotyczy przebudowy drogi 815. Chcialbym sig dowiedziel, czy

kwestia odnoSnie modernizacji drogi wojew6dzkiej odcinka na wysokoSci CPN i
dawnego mlyna oraz Wprofilowania jezdni na ulicy 1 Maja na wysokoSci domu p.

Hurko, czy takowe prace zostaly podjgte przez ZDW. Nie wiem na jakim to jest etapie,

bo mam sprzeczne informacje w tej sprawie. Prositbym o interwencjE, heby t4 kwestig

rozwiqzac zanim rozpocznie sig generalna przebudowa tej drogi.
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Radny Czarnacki Wieslaw chciatby zloLyc interpelacjg w sprawie serwisu solar6w.

Powiem to na swoim przyldadzie, mySlg, 2e ten problem jest nieodosobniony i nadal

funkcjonuje. Pr6bowalem sig dodzwonid do serwisanta, ale serwisant nie odpowiada,

po czym przekazalem sprawg p. Kierownikowi referatu inwestycyjnego, w ubieglym nt I
tygodniu na ostatnim spotkaniu komisji. Rozumiem, ze serwisant ma tyle pracy, ze sig Y

nie wyrabia i trzeba by bylo podj4i kroki, kt6re pozwolilyby na odblokowanie tych

interwencji. Nie wyobralam sobie takiej sytuacji, bo jak cieknie z tego solaru i

wskazuje na wySwietlaczu,2e jest zepsuty ,.skontaktuj sig z serwisem" i ja nie wiem
jak grozna jest ta awaria. Wiem, ze instalacja jest na gwarancji, wigc chcialbym sig

zapytacjak ten serwis sig w tej chwili odbywa.

Chcialbym odpowiedziec radnemu Wr6blewskiemu odnoSnie ul. Harcerskiej. Radni

skladali takie wnioski i w budzecie sQ zabezpieczone Srodki nu. ylk::u:i. 1 )
dokumentacji na oSwietlenie od ul. Wojska Polskiego wzdll? ul. Harcerskiej. MySlE, '

ze to chyba jest kwestia przylpieszeniarealizacji tej inwestycji.
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Z projektu protokolu Nr XXXIYIIT z sesji Rady Miejskiej w Parczewie odbytej w
dniu 15 maja 2017 r. pod przewodnictwem pana Miroslawa Naumiuka
PrzewodntczEcego Rady Miejskiej w Parczewie, dotyczqcy odpowiedzi na interpelacje
i wnioski radnych.

Ad. 5

Pan Michal Bo2ym - ZastEpca Burmistrza Parczewa udzielil radnym odpowiedzi na

interpelacje i wnioski zgloszone w punkcie 2. Postaram sig odpowiedziet, na te

zagadnienia, do ktorych mam pewn4 wiedzg, w przypadkach nie udzielenta przeze

mnie odpowiedzi, zostanie ona udzielona na piSmie. Pani Sekretarz odpowie na

interpelacjg, kt6r4 radna nie otrzymala.

Radnem u Osm6lskiemu Zygfrydowi.
OdnoSnie nowego programu dotycz4cego utylizacji i wymiany pokryd dachowych, na

dzieh dzisiejszy gmina wyrazila chg6 udzialu w tym programie i czekamy na oficjalne

stanowisko Urzgdu Marszalkowskiego R6wniez nie mamy informacji o tym, Ze p.

Marszalek pozyskal Srodki finansowe na to zadanie.

Radnemu Czarnackiemu Wieslawowi i Srychowi Henrykowi.
OdnoSnie prowadzonego remontu studzienek przy ul. Stra2ackiej i innych czgici
miasta. Z informacji ZUK wynika, iz wykonano otoczkg wok6l studzienek, ale na

chwilg obecn4 remont przesun4l sig. Poniewa? op62nilo sig rozpalanie wytw6rni mas

bitumicznych z powodu niskiej temperatury i zrezygnowano z tzupelniania zimnq

masQ, gdyZ asfalt ma gorsze parametry i szybciej sig wykrusza.

Radnemu Czarnackiemu Wieslawowi.
JeSli chodzi o serwis na solary, to usterka zgloszona przez radnego jak teZ innych

mieszkafrc6w zostala zgloszona do serwisanta. Ze wzglgdu na r62ne utrudnienia,

czasami jest wigksza iloS(, zgloszen to s4 przypadki,2e trwa to dtuZej. Generalnie

chodzi o zasadE szybkiego reagowania, bgdziemy interweniowai, zeby skroctc czas

r ealizacji zgloszeh przez mieszkaric6w.

c1,tt,
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Radnej Bloch Barbarze.
OdnoSnie interpelacji dot. planu rewitalizacji, jak rozumiem, radna zglosila to na

piSmie. Na pewno czgsc tych wnioskow jest uwzglgdniona w programie rewitalizacji. ?t
Wiemy, Ze program jest jtL przeslany do konsultacji do Urzgdu Marszalkowskiego.

Czglc tych wniosk6w dot. opracowywanego w przyszlolci planu zagospodarowania, a

czES(, sq to wnioski typowo skierowane do obszar6w ochrony konserwatorskiej. Nie
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jestem w stanie zbiorczo na wszystkie odpowiedziec, na pewno czE(;(, tych wniosk6w

bgdzie rozpatrywana przy projektowaniu konkretnych dokument6w. Ponadto czgSi

interpelacji dot. teren6w PKP, jest to teren zamknigty wylEczony spod naszej

jurysdykcji, bo przebudowa jest realizowana przez Sp6lkg PKP, a wigc jako wtaSciciel

teL sq zobowi4zani do uporz4dkowania terenu budowy po jej zakonczeniu. R6wni.2 J )
pas przy torach do nich nale|y i oni s4 zobowrEzani do uporz4dkowania tego terenu.

Pani Sekretarz Gminy udzielila odpowiedZ odnoSnie debaty w kontekScie wyroku

NSA, wigc termin debaty planowaliSmy odbyc w miesi4cu maju juL na komisjach,

WczeSniej przygotujemy dla radnych materiaty, kt6re r6wniez zostan1 zamieszczone

na stronie internetowej Urzgdu Miejskiego w Parczewie.

Jeheli chodzi o szereg interpelacji dot. koszenia trawy i przeprowadzema drobnych

remont6w, jak chociazby odnowienia lawek przy Alejach Jana Pawla II to w tej chwili
pogoda pozwala na to, Zeby zacz46 koszenie i remonty. Na dzieh dzisiejszy mamy

tylko 4 pracownik6w interwencyjnych, kt6rzy te prace wykonuj4 i bgd4 sig stara6,

heby czEi;6 tej trawy zabierac. Bo w tej chwili trawa roSnie jak szalona na wszystkich

osiedlach, ale priorytetem zawsze sqplace zabaw.

Radnemu WiSniewskiemu Adamowi.
JeSli chodzi o ul. Pasteura sprawg przekahE do referatu inwestycyjnego, na pewno

ten asfalt bgdzie uzupelniony.

JeSli chodzi o ul. Tomaszunasa to planujemy rozepchn46 ten gruz, kt6ry tam jest

nawozony i wyr6wnai teren. Na kolejnej komisji bgdziemy teL rozmawiad o

wyasygnowaniu kwoty 20 tys. zl,kt6re zostaly z dokumentacji.
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JeSli chodzi o dokument dot. organrzacji szk6t w przyszlym roku szkolnym zostanie

DK on przeslany rannym droga elektroniczn4.

Radnemu Szychowi Henrykowi.
JeSli chodzi o zakup mialu wgglowego, to kotlownia miejska obecnie t przez

nastgpne lata jest opalana mialem wgglowym a w perspektywie kilku lat jeszcze

spetniamy wszystkie wymagania dot. norm emisji. Natomiast byla juL podejmowana

5_ ",_, 
pr6ba dywersyfikacji, nawet Rada Nadzorcza ZUK zabezpieczyla 200 tys. na pracew 
dostosowawcze, ale mialy by(, one pol4czone z poloheniem linii z biogazowni

bwi-niO(fipieplowniczej. Inwestor na razie sig z tym tematem wstrzymuj e i zadne prace nie

zostaly wykonane. Wiem, 2e czgS(, dokumentacji teZ uzgadnial, ale widocznie jest to
zadanie biznesowe i moZe mu sig nie oplaca. Na pewno wszystkie normy przez

kolejne latabEdziemy spelnia6, zresztq duZo prac modernizacyjnych i na kotlach i w
sterowaniu j est wykonanych.
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Pan Zastgpca Burmistrza Parczewa stwierdzil, 2e tam prace s4 nieskoriczone, wigc

mySlg, 2e zostame to uzupelnione, bo podobnie jest w Milanowie i Bezwoli tam teZ

wszystkie prace sukcesywnie bgd4 kohczyl, i wylewad,by( mohe teL czekajq na asfalt.

qu0

Pani Sekretarz Gminy uzupelnila odpowied? dla radnej Bojko. Rozmawialam z

pracownikiem odnoSnie pomalowania lawek i bgdziemy niebawem przygotowywa6 sig

do odnawiania lawek. Pani, ktora sadzi kwiaty kofrczy sadzenie, rano bgdzie

podlewala a p62niej bgdzie malowa6 lawki.
Pan Przewodnicz4cy Rady zapytat, czy kaldy z radnych otrzymal odpowiedz na

zgloszon4 interp e I acj g ?

Radny Szych Henryk stwierdzil, 2e p.Burmistrz trochg zmargrnahzowal sprawg

dyrversyfikacji 2r6dla ciepta w kotlowni miejskiej, wobec tego poprosil o udzielenie

odpowiedzi na piSmie, uwzglgdniaj4c gl6wnie w kontekScie programu niskiej emisji.

Taki dokument mamy i te kwestie s4 tam zapisane. Nastgpna sprawa, tego typu

B.l rru.LnrB.zedsigwzigcia nie realizuje sig w przeci4gu nawet jednej czy dw6ch kadencji to jest

przedsigwziEcie wieloletnie i o tym teruztrzeba mySle6.

t$?

JeSli chodzi o kwestig terenu administracyjnego do celow planistycznych, r6wniez

bym prosil o odpowied| na piSmie. Dawno ten temat zglaszalem, jakoS tak zostal

polozony na polkg spraw samo zalatwiaj1cych sig. A jest to doSi powabny temat i nie

da sig natak4p6lkg poloLy(,.

Jeaeli chodzi o ul. Wlodawsk4, to prawda,2e woda wgdruje na posesje garazowe.

Ale jedna osoba nie moze decydowa6, bo tam jest 80 garaly, trzeba wr6cic do tematu.

Podniesiono jezdniE, tam jest doS6 duza powierzchnia i po duzych opadach woda

zalewa teren i nie moZna przejic pieszo do garalu. To jest problem do rozwi4zania,

mySlg, ze jest kwestia domowienia siE jak tg sprawg za\atwr(,.

Radny Gol4b [-ukasz. JeSli chodzi o Orliki, doskonale sobie zdajg sprawQ z koszt6w,

tylko to jest o 2 godziny dziennie razy 2,5 miesi4ca to m6wimy o kwocie ok. 2 tysigcy

zl. Na pewno referat bgdzie koordynowal prace przygotowywania wakacji w mieScie

do r6znych zajq(, na MOSiR, bgdq tam spotykaly sig zespoty. Trzeba by rozwaLyt w

tym Orliku, w ktorym problem ogniskuje, w tym czasie, kiedy dzieci sobie

L) L przeszkadzaj1,bojedni grajE w pilkg nohnq,bEd?w koszykowkg, a czgSc czeka,Zeby

tamtych zgonic, bo s4 juL 3 kolejki. Mozna teZ byloby rozwaLyc, Zeby hala byla
otwarta, kt6ra teL by przyjEla czqSc tych dzieciak6w. Chodzi mi, Zeby pomySlec o

takiej koncepcji, nie tylko o tej finansowej, chocia? te koszty moim zdaniem nie s4

przeralajqce. Natomiast zwigkszenie godzin to jest narzEdzie ostateczne.
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JeSli chodzi o interpelacjg w sprawie weryfikacji granic administracyjnych miasta,

odpowiedL zostanie udzielona na piSmie. Sprawg przekahg do referatu nieruchomoSci.
rx?

OdnoSnie wykonania ul. Wlodawskiej. Na terenie ul. Wlodawskiej za zgodq

wlaScicieli chcieliSmy wykonac z asfaltu taki dluzszy wEs, ale zostaliSmy wyrzuceni

przezjednego Pana, kt6ry stanowczo zabronil, zeby6my wchodzili w teren naleZ,qcy do i 'l
garaly. Teraz niestety bgd4 musieli wlaSciciele garazy delikatnie podnieS6 teren, bo

maj4 nieckg i tam rzeczywiicie stoi kalula. Ale to jest na wlasne tyczenie, bo mySmy

chcieli to zrobic przy okazji tej inwestycji.

Radnemu Gol4bowi Lukaszowi.
IeZeli chodzi o drogg wojew6dzk4 815, wiem, 2e ma byc czglciowo wykonana

nakladka w tym roku. Natomiast co do tej zatoczki to trwaj4 rozmowy, ale na piSmie

nic jeszcze nie mamy.

r5

OdnoSnie gminnych Orlik6w. Gmina realizuje program Orlik, kt6ry jest

finansowany w wysokoSci 50Yo z Ministerstwa Sportu i 50% z gminy. JeSli bgdzie taka

wola Rady,leby wydtu?yc czaspracy powyzej I etatu, to w 100% bgdziemy placic L tU_

sami, jest to kwestia do dyskusji i na komisjach mozemy o tym porozmawia(,. JeZeli

Rada w budzecie znajdzie Srodki to nie bEdzie zadnych problem6w, wigc to jest nasza

wsp6lna decyzja, czy zwiEkszamy iloS6 godzin i pokrywamy je w 100% zbudzetu.

JeSli chodzi o koszenie trawy to zawsze uzgadniamy z ZDW, czy z ZDP i staramy

sig synchronizowa6 te prace. Natomiast o ile z ZDW s4 latwiejsze rozmowy to z ZDP

trudno sig czgsto rozmawia, bo oni jednoczeSnie teL majq du2q iloSd latania dziur w
jezdni , majE niewielk4 iloS6 sprzgtu i niewielu ludzi do pracy.

Radnemu Wr6blewskiemu Adamowi.
Jezeli chodzi o doSwietlenie zatoczki dla bus6w, dokumentacja generalnie jest i 1

wykonana i jest w trakcie uzgodniefr w ZUD.

Jeaeli chodzi o koszenie ul Kolejowej, tak jak z kahdq inn4 ulicq, interweniujemy,

dzwonimy, prosimy, zawsze s4 te same problemy, ze moce przerobowe s4 zbyt male,

ale nadal bgdziemy starali sig interweniowai. Powiem teZ, 2e my czgsto wspieramy

powiat i wojew6dztwo, czgsto s4 akcje lqczone, 2e czES(, sprzEtu daje np. powiat a my

teZ swoimi pracownikami uzupelniamy, zwlaszcza na gl6wnych drogach naszego

miasta.

Radna Bloch Barbara zaznaczyla, ze chodzi jej o to, jak jest przejazd kolejowy to
jest zrobione elegancko. Chodzi mi dalej, na ul. Jagielly s4 tam ptyty polozone,

migdzy tymi plytami jest niecka i tam tak zosta6 nie moze.
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